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Številka:900-5/2015 
Datum:22.10.2015
 
 

Z A P I S N I K 
7. redne seje Občinskega sveta Občine Makole (v nadaljevanju sveta), 
ki je bila dne 22.10.2015 v prostorih sejne sobe Občine Makole. 
 
Sejo je sklical župan Občine Makole g. Franc Majcen in se je pričela ob 17.00 uri. 
 
Prisotni:  

• Župan: Franc Majcen 
• Člani sveta: Andrej Gaberc, Štefka Skledar, Zdravko Krošl,  Alojz Gorčenko, Marjan Dovar, Marko 

Vtič, Ladislav Drosk, Franc Skledar, Primož Babšek, Vinko Kodrič, Franc Skledar, Uroš Veilguni 
• Odsotni:  
• Mediji: Mojca Vtič, Milan Sternad, Bojan Sinič 
• Drugi: Igor Erker, Mojca Vantur, Vanja Šimenko,  Matjaž Kopše, Dušan Sagadin 

 
 
K 1. točki dnevnega reda 
Župan je pozdravil vse prisotne. 
Na začetku seje so prisotni vsi člani sveta. Svet je sklepčen. 
 
 
K 2. točki dnevnega reda 
 
Župan je v vabilu na sejo podal sledeči predlog dnevnega reda: 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti 
2. Določitev dnevnega reda 7. redne seje sveta 
3. Potrditev zapisnika 6. redne seje sveta 
4. Vzdrževanje cest – predstavnik CP Ptuj 
5. Rebalans proračuna Občine Makole za leto 2015 - sprejem 
6. Odlok o dopolnitvi Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč v občini Makole – sprejem 
7. Pravilnik o spremembah Pravilnika o višini in načinu določanja plač oziroma plačil za opravljane 

funkcije funkcionarjem, sejnin članom delovnih teles občinskega sveta in drugih organov Občine 
Makole ter o povračilih stroškov 

8. Občinska priznanja 2015 
9. Sklep o financiranju političnih strank v Občini Makole v letu 2015 
10. Predlog za imenovanje sodnika porotnika 
11. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 
12. Razno 

 
Dnevni red je podan na glasovanje. 
11 glasov ZA,  0 glasov PROTI. Dnevni red je soglasno sprejet. 
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K 3. točki dnevnega reda 
 
Župan je podal zapisnik 6. redne seje v razpravo.   
Razprave ni. 
 
Župan je podal zapisnik 6. redne seje v potrditev. 
11 glasov ZA,  0 glasov PROTI. Zapisnik 6. redne seje je soglasno potrjen. 
 
 
K 4. točki dnevnega reda 
 
Župan povedal, da je bil na željo svetnikov vabljen predstavnik koncesionarja za vzdrževanje cest CP Ptuj, 
g. Sagadin. 
 
Marko Vtič je dejal, da so se v zadnjem času nekaj popravili, zanimalo pa ga je kako zgleda 100 % 
vzdrževanje. 
 
Dušan Sagadin je povedal, da je bila  koncesija za vzdrževanje podeljena leta 2012. Ta koncesija zajema 
vzdrževalna dela v skladu z državnim pravilnikom in zakonom. Glede 100 % standarda je dejal, da ima vsak 
svoje razmišljanje. To ne pomeni, da se vsa dela izvajajo. Količina predvidenih del je na podlagi razpisa. 
 
Poudaril je, da so nekatere ceste potrebne investicijske obnove. Izpostavil je elementarne dogodke. 
Predstavil je problematiko zimske službe. Povedal je, da stanje cest zahteva ponekod dodatno vzdrževanje. 
Večina težav je na javnih poti, na lokalnih cestah je manj težav. V zimski službi je precej visoki standard. 
 
Marko Vtič je dejal, da še vedno ne ve kaj je 100 % standard. 
Dušan Sagadin je povedal, da se nujne ukrepe izvede takoj, manj nujne se premika za določen čas. 
Izpostavil je še problematiko nerešenega odvodnjavanja nekaterih cest. 
 
Marko Vtič je izpostavil cesto na Boč. Vprašal je ali delavci koncesionarja sploh poznajo ceste na terenu. 
Dušan Sagadin je odgovoril, da tisti, ki vodi  izvajanje vzdrževalnih del, področje pozna. 
 
Marko Vtič je vprašal kaj je delo preglednika. 
Dušan Sagadin je odgovoril, da je to ogled cest, zavarovanje nevarnih mest in popravilo manjših poškodb. 
 
Marko Vtič je dejal, da se ne strinja s tem, da bi ta sistem deloval. Meni, da je potrebna večja vključitev 
občanov. 
Dušan Sagadin je odgovoril, da glede nekaterih želja se je možno dogovoriti. Z njihove strani so pripravljeni, 
da se zadeve uredijo. 
 
Marjan Dovar je vprašal kje smo prišli navzkriž pri pričakovanjh. 
 
Zdravko Krošl je dejal, da je bil spomladi ogled vseh cest in  je bilo dogovorjeno, da se popravijo pogreznine. 
Nekatere zadeve še vedno niso realizirane. Pripomnil je, da je recimo jarek Stopno-Savinsko že več let 
neočiščen. 
Dušan Sagadin je odgovoril, da so vmes prišle še dodatne zahteve, ki so premaknile nekatere zadeve na na 
kasnejši čas. 
Zdravko Krošl je dejal, da se pogreznine že nevarne, lahko poškudujejo avto. 
 
Dušan Sagadin je dejal, da so investicije na področju cest so zamrle. Cesta, ki je v slabem stanju, ne more 
biti samo z vzdrževanjem izboljšana. 
Marko Vtič je dejal, da so ceste v slabšem stanju,  kot so bile. Vzdrževalci ne pridejo takrat ko bi morali. 
Takrat se naredi škoda. 
 
Vinko Kodrič je vprašal ali je možno da se pogodba zniža, da se  prihrani določen znesek. 
Dušan Sagadin je dejal, da mora zato biti sklenjen dogovor. Takrat se pristopi z novimi parametri. 
 
Andrej Gaberc je menil, da je komunikacija med občino in CP Ptuj prepočasna. Marsikje bi se kaj rešilo s 
hitrejšimi akcijami. Ponekod prihaja do plazov. 
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Dušan Sagadin je povedal, da so plazovi večinoma posledica neurejenega odvodnjavanja. Šum na 
komunakaciji gotovo včasih je, se bo odpravljal, vendar stanje ni tako slabo. 
 
Alojz Gorčenko je dejal, da je on podpisnik te pogodbe. Pravi, da bi danes težje podpisal. Pred podpisom se 
je porabilo manj. Večje težave so na gramoziranih cestah. Ljudje so prej veliko naredili sami. Posd vprašaj je 
postavil učinkovitost delavcev na terenu.  
 
Dušan Sagadin je dejal, da je prišlo z podelitvijo koncesije do drugačnega občutka ljudi. Pripomnil je, da je 
kategoriziranih preveč cest, ki ne izpolnjujo pogojev za kategorizacijo. 
 
Ladislav Drosk je vprašal kako je z delom ceste Strug Varoš, ki je na poplavnem območju. 
Dušan Sagadin je odgovoril, da je beton je že precej razpadel. 
 
Franci Skledar je dejal, da je normalno, da je kategoriziranih toliko ceste, saj občina mora skrbeti za 
normalno življenje ljudi.  
 
Štefka Skledar je menila, da je bila dobra ideja, da je bil predstavnik CP Ptuj na seji. Predlagala je, da se ga 
še večkrat povabi. 
 
Marko Vtič je vprašal kakšen je zaključek današnje debat. 
 
Župan je menil, da je zaključek, da je potrebno delati na odzivnosti, sodelovanju in učinkovitosti. Zahvalil se 
je g. Sagadinu za obisk. Mogoče to dvakrat na leto ponovimo. 
 
 
K 5. točki dnevnega reda 
 
Župan je predsednike odborov, ki so obravnavali predlog rebalansa, da predstavijo stališča odborov. 
 
Alojz Gorčenko je dejal, da je bilo dobro, da so se seje odborov udeležili še drugi zaposleni. Odbor za 
gospodarstvo in finance predlaga sprejem. 
 
Zdravko Krošl je dejal, da Odbor za okolje, prostor in gospodarsko infrastrukturo predlaga sprejem 
rebalansa. 
 
Franci Skledar je dejal, da je Odbor za družbene dejavnosti predlagal, da se v prihodnje naredi števce za 
gretje v Domu krajanov in stari telovadnici. Odbor predlaga sprejem rebalansa. 
 
Marjan Dovar je vprašal koliko je financ,  zakaj prihaja do razlike v plačah v splošnem in posebnem delu, 
zakaj povišanje na športnem delu. 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 

Občinski svet sprejme Odlok o spremembah Odloka o proračunu Občina Makole za leto 2015. 
 
11 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je soglasno sprejet. 
 
 
K 6. točki dnevnega reda 
 
Alojz Gorčenko je povedal, da Odbor za gospodarstvo in finance predlaga sprejem Odloka o dopolnitvi 
Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč v občini Makole. 
 
Zdravko Krošl je dejal, da Odbor za okolje, prostor in gospodarsko infrastrukturo prav tako predlaga sprejem. 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 

Občinski svet občine Makole sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o programu opremljanja stavbnih 
zemljišč v občini Makole. 

 
9 glasov ZA, 2 glasova PROTI. Sklep je sprejet. 
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K 7. točki dnevnega reda 
 
Župan je povedal, da sta na predlog Pravilnika o spremembah Pravilnika o višini in načinu določanja plač 
oziroma plačil za opravljane funkcije funkcionarjem, sejnin članom delovnih teles občinskega sveta in drugih 
organov Občine Makole ter o povračilih stroškov  prispela dva amandmaja.  
 
Prvi amandma, ki ga je vložil župan se nanaša na rok izplačila za sejnine, drugi amandma, ki ga je vložila 
skupina svetnikov, pa pomeni predlog dodatnega znižanja sejnin.  
 
Alojz Gorčenko je povedal, da so na Odboru za gospodarstvo in finance glasovali o tem, da se točka 
umakne.  Vendar je mnenja, da bi se morala sprejeti le sprememba, ki je predlagana v županovem 
amandmaju. 
 
Uroš Veilguni je menil, da če se naj predlog umakne, naj se umakne celotna točka. 
 
Na glasovanje je dan sledeči amandma župana: 

Doda se nov 3. člen, ki se glasi: 
 

3. člen 
Spremeni se 1. odstavek 16. člena pravilnika tako, da se glasi: 
»(1) Plača župana in podžupana se izplačuje mesečno za pretekli mesec najkasneje do 5. v 
tekočem mesecu. Nagrade oz. sejnine se izplača v roku od 20 do največ 45 dni po izvedeni 
seji. 
 

Dosedanji 3. člen se preštevilči v 4.  
 
6 glasov ZA, 4 glasovi PROTI. Amandma je potrjen. 
 
Občinski svet je nato opravil razpravo glede amandmaja, ki so ga vložili Marjan Dovar, Uroš Veilguni in 
Primož Babšek. 
 
Uroš Veilguni je povedal, da njihov predlog pomeni dodatno znižanje sejnin. 
Vinko Kodrič je dejal, da je glede na zunanjega svetovalca, proti znižanju. 
Marjan Dovar ga je vprašal ali je proti znižanju tudi, ko ne bo več svetovalca. 
Vinko Kodrič mu je odvrnil, da je proti znižanju. 
 
Zdravko Krošl je povedal, da je proti znižanju sejnin. 
Franci Skledar je povedal, da je proti znižanju sejnin. 
Andrej Gaberc je dejal, da so problemi Makol drugi. Sram ga je , da se vedno ukvarjajo s tem. 
 
Marjan Dovar je Matjaža Kopšeta vprašal koliko je sejnina v Žetalah. 
Matjaž Kopše je podal informacijo o tem. 
 
Alojz Gorčenko je predlagal, da bi morda ponovno obudili idejo o znižanju števila članov občinskega sveta 
na 9, šele nato pa bi morda še znižali sejnine. 
 
Župan je dejal, da je njegovo osebno mnenje, da so svetniki postali z nastopom funkcije, prevzeli 
odgovornost, s plačilom pa se zagotavlja neka resnost njihovega delovanja. 
 
Na glasovanje je dan sledeči amandma: 

1. in 2. člen Pravilnika o spremembah Pravilnika o višini in načinu določanja plač oziroma plačil za 
opravljane funkcije funkcionarjem, sejnin članom delovnih teles občinskega sveta in drugih organov 
Občine Makole ter o povračilih stroškov se naj spremenita tako, da se glasita: 
 

1. člen 
Spremeni se 2. odstavek 10. člena Pravilnika o višini in načinu določanja plač oziroma plačil 
za opravljane funkcije funkcionarjem, sejnin članom delovnih teles občinskega sveta in 
drugih organov Občine Makole ter o povračilih stroškov (Uradno glasilo slovenskih občin št. 
8/2007 in 28/2012; v nadaljevanju pravilnik) tako, da se glasi: 
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»(2) Osnova za izplačilo sejnin članom občinskega sveta je mesečna plača župana za 
poklicno opravljanje funkcije. Merila za izplačilo pa so naslednja:  
- udeležbo na redni seji občinskega sveta 3,00 % plače župana, 
- udeležbo na izredni seji občinskega sveta 1,50 % plače župana,   
- vodenje seje občinskega sveta (po pooblastilu župana) 1,50 % plače župana, 
- vodenje seje delovnega telesa občinskega sveta 1,50 % plače župana, 
- udeležbo na seji delovnega telesa občinskega sveta 1,0 % plače župana« 
 

2. člen 
Spremeni se 2. odstavek 13. člena pravilnika tako, da se glasi: 
»(2) Osnova za izplačilo sejnin je mesečna plača župana za poklicno opravljanje funkcije 
brez dodatka na delovno dobo. Merila za izplačilo pa so naslednja:           
- predsedovanje oziroma vodenje seje organa 1,50 % plače župana,          
- udeležba na seji organa 1,00 % plače župana.« 

 
3 glasovi ZA, 7 glasov PROTI. Amandma ni sprejet. 
 
 
Alojz Gorčenko je podal predlog Odbora za gospodarstvo in finance, da se 1 in 2 člen Pravilnika črtata. 
Ostane samo amandma župana. 
 
Na glasovanje je dan sledeči predlog: 

1. in 2. člen Pravilnika o spremembah Pravilnika o višini in načinu določanja plač oziroma plačil za 
opravljane funkcije funkcionarjem, sejnin članom delovnih teles občinskega sveta in drugih organov 
Občine Makole ter o povračilih stroškov se črtata. Preostala člena se ustrezno preštevilčita. 

 
9 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Predlog je sprejet. 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 

Občinski svet Občine Makole sprejeme Pravilnik o spremembah Pravilnika o višini in načinu 
določanja plač oziroma plačil za opravljane funkcije funkcionarjem, sejnin članom delovnih teles 
občinskega sveta in drugih organov Občine Makole ter o povračilih stroškov s sprejetimi 
spremembami.   

 
8 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je sprejet. 
 
 
K 8. točki dnevnega reda 
 
Štefka Skledar je podala je poročilo komisije za občinska priznanja. Predlaga se podelitev plakete za Tima 
Gajserja, ter priznanj za Folklorno skupino Prosvetnega društva Anice Černejeve Makole in za Društvo 
kmetic Ložnica. 
 
Marjan Dovar je vprašal zakaj ni komisija za priznanje predlagala Bogomirja Gajserja 
Župan je dejal, da še nikoli ni bil na Občinskem svetu spremenjen predlog komisije. 
Alojz Gorčenko je predlagal, da morda župan podeli županovo priznanje Bogomirju Gajserju. 
Župan je dejal, da verjetno bo tako. 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 

1. 
»PLAKETO« Občine Makole prejme Tim GAJSER, Pečke 36, 2321 Makole za uspešno in 
požrtvovalno delo na področju športa in promocije Občine Makole. 

2. 
»PLAKETA« Občine Makole bo Timu GAJSER podeljena na osrednji prireditvi ob Občinskem 
prazniku dne 27.11.2015. 

 
11 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je soglasno sprejet. 
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Na glasovanje je dan sledeči sklep: 

1. 
»PRIZNANJE« Občine Makole prejme DRUŠTVO KMETIC LOŽNICA, Ložnica 21, 2321 Makole za 
uspešno in požrtvovalno delo na področju ohranjanja lokalne kulinarike in promocije Občine Makole.  

 
2. 

»PRIZNANJE« Občine Makole bo DRUŠTVU KMETIC LOŽNICA podeljeno na osrednji prireditvi ob 
Občinskem prazniku dne 27.11.2015. 

 
11 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je soglasno sprejet. 
 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 

1. 
»PRIZNANJE« Občine Makole prejme  FOLKLORNA SKUPINI PROSVETNEGA DRUŠTVA ANICE 
ČERNEJEVE MAKOLE, Makole 12, 2321 Makole za uspešno in požrtvovalno delo na področju 
ohranjanja kulturne dediščine in promocije Občine Makole. 

 
2. 

»PRIZNANJE« Občine Makole bo FOLKLORNI SKUPINI PROSVETNEGA DRUŠTVA ANICE 
ČERNEJEVE MAKOLE podeljeno na osrednji prireditvi ob Občinskem prazniku dne 27.11.2015. 

 
11 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je soglasno sprejet. 
 
 
K 9. točki dnevnega reda 
 
 
Alojz Gorčenko je povedal, da Odbor za gospodarstvo in finance predlaga sprejem Sklepa o financiranju 
političnih strank. Popraviti je treba letnico v sklepu. 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 

Občinski svet občine Makole na podlagi 26. člena Zakona o političnih strankah in glede na rezultate 
lokalnih volitev leta 2014 določa, da se iz proračunske postavke 1.1.14 Financiranje političnih strank 
znesek v skupni vrednosti 2.000,00 EUR nakaže za leto 2015  sledečim strankam: 
- Socialni demokrati - SD – 544,70 EUR 
- Slovenska demokratska stranka - SDS – 867,60 EUR  
- Slovenska ljudska stranka - SLS – 587,70 EUR .   

 
11 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je soglasno sprejet. 
 
 
K 10. točki dnevnega reda 
 
Alojz Gorčenko je povedal, da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlagala Sabino 
Zanič, Štatenberg 61, 2321 Makole 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 

Občinski svet občine Makole predlaga za kandidatko za sodnika porotnika Sabino Zanič, stanujočo 
Štatenberg 61, 2321 Makole. 

 
11 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je soglasno sprejet. 
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K 11. točki dnevnega reda 
  
Župan je povedal, da so tri vprašanja svetnikov prišla pravočasno, da že na tej seji podajamo pisni odgovor. 
 
11.1 Izvajanje del javnih delavcev 
Štefka Skledar: Predlagam, da občinska uprava predsednikom Vaških odborov pošlje dopis v katerem se jih 
pozove, da pripravijo (mesečno ali polletno) predlog potrebnih del, ki bi jih izvajala javna delavca po vasi. 
Obrazložitev: večkrat sem že prejela določene kritike, da se javna delavca preveč zadržujeta v samih 
Makolah in se jih ne pošlje na teren po vaseh. 
 
ODGOVOR: 
Občinska uprava bo upoštevala predlog in v prihodnjih dneh na predsednike vaških odborov naslovila dopis.  
Trenutno poteka organizacija dela javnih delavcev na sledeč način: 

- največ pozornosti se namenja čiščenju muld in jaškov na desnem bregu reke Dravinje (Rove, Sv. 
Ana, Brveno, Jelovec), 

- enkrat mesečno oz. po potrebi se izvaja čiščenje košev na avtobusnih postajah po celotni občini, 
- košnja trave okrog Lenarta, Marofa, kulturnih spomenikov, 
- popravilo/renoviranje stanovanja na Remontu, 
- sečnja oz. obsekovanje nizke zarasti ob cesti, 
- striženje meje na pokopališču in podobno 

 
Občinska uprava po prejemu pobude bodisi s strani predsednika ali občana, ter po ugotovitvi upravičenosti 
pobude, naroči javnima delavca, da opravita delo. Javnima delavcema je bilo ob nastopu dela jasno 
povedano, da morata določena dela na tereni opaziti tudi sama in jih v okviru svojih zmožnosti tudi opraviti.  
 
11.2 Obcestno ogledalo 
Štefka Skledar: Potrebno postaviti obcestno ogledalo na križišču v Štatenbergu pri stanovanjski hiši 
Avguštinovih, Štatenberg 73. Križišče zelo nepregledno in nevarno. Prav tu je tudi postavljena tabla za 
postajališče za otroke. 
 
ODGOVOR: 
Predlog za postavitev bo posredovan Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem prometu občine Makole. 
 
11.3 Utor na lokalni cesti 
Štefka Skledar: Popraviti utor na lokalni cesti Pečke – Štatenberg pri Arbaiterjevih – Pečke 49. Na tem delu 
se je rezal asfalt za vodovod. Po posegu cesta ni bila ustrezno sanirana. 
 
ODGOVOR: 
Sanacija je bila izvedena v preteklih dneh.  
 
11.4 Mrliška vežica 
 
Marjan Dovar: Predlagam da se prične z izgradnjo nove mrliške vežice v letu 2016, oz. ji damo vsaj veliko 
prednost  do tedaj , ko bo Finančna perspektiva 2014-2020 za učinkovito črpanje evropskih sredstev bolj 
naklonjena občinam in občinski infrastrukturi, kot je sedaj. 
 
11.5 Parkirišče med zavarovalnico in zdravstvenim domom 
Marjan Dovar: Glede na to, da je bilo že kr nekaj pobud za ureditev parkirnih mest v Makolah, predlagam da 
se v najkrajšem času uredi parkirišče med zavarovalnico in zdravstvenim domom tako, da bo lahko promet 
potekal nemoteno v obe smeri, kljub malo večjim parkiranim avtomobilom. 
 
11.6 Sofinanciranje malih čistilnih naprav 
Marjan Dovar: Ponovno dajem pobudo iz prešnje seje:«Predlagam da se spremeni drugi stavek drugega 
odstavka pri javnem razpisu za sofinanciranje nakupa malih čistilnih naprav na območju občine Makole, 
kateri se glasi: Maksimalna višina subvencije znaša 50% sredstev od vrednosti investicije, brez DDV. In se 
spremeni v: Maksimalna višina subvencije znaša 80% do vseh upravičenih stroškovza postavitev male 
komunalne čistilne naprave s kanalizacijo.«   -   S to spremembo pravilnika ne bi dodatno obremenjevali 
občinski proračun, temveč bi manj zahtevnim investitorjem znatno znižali stroške investicije ob obstoječi 
donaciji občine 1000€ za nakup in vgradnjo MČN. 
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11.7 Odbojna ograja 
 
Franci Skledar je glede odgovora o  odbojnih ograjah dejal, da je kot nižje bilo mišljeno, da bi bila ograja 
postavljena bolj stran in postavitev prilagojena terenu. 
 
 
K 12. točki dnevnega reda 
 
12.1 Predstavnik v Svetu zavoda Vrtec »Otona Župančiča« Slovenska Bistrica 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 

Občinski svet Občine Makole imenuje za skupno predstavnico Občine Poljčane in Občino Makole v 
Svet zavoda Vrtec »Otona Župančiča« Slovenska Bistrica go. Silvestro SAMASTUR, stan. Na hribu 
22 a, Poljčane. 

 
11 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je soglasno sprejet. 
 
12.2 Športno igrišče Makole 
 
Matjaž Kopše je povedal, da obstaja dilema glede preplastitve z umetno travo in ali je asfaltna podlaga res 
tako nevarna. Podal je mnenje šole. Prav tako je izpostavil dilemo društev, glede izvedbe prireditev ter 
parkiranja ob prireditvah ter pogrebih. 
 
Primož Babšek je glede prireditev dejal, da se da umetno travo zaščititi. Tudi glede parkirišča bo morda 
potem možno prej kaj rešiti. 
Vinko Kodrič je pripomnil, da  je že dalj časa v planu Igrišče Pečke. 
Župan je dejal, da v vsaki vasi ne bo igrišča, takšen nadstandard ni možen. Pretehtati je treba kaj je bolj 
pomebno. 
Andrej Gaberc je dejal, da je treba v Pečke je zemljo poravnati, nato se naj zatravi in postopno v igrišče. 
Vinko Kodrič je dejal, da je neodgovorno, da je svinjarija ob cesti. To je bila deponija za gradbinca vodovoda.  
 
Zdravko Krošl je glede igrišča v Makolah dejal, da meni, da je mladina navdušena nad tem predlogom. 
Opozoril je, da se parkirišče rabi tudi ob pogrebih. Ljudje niso navdušeni nad tem predlogom. Meni, da naj se 
raje naredi igrišče v Pečke. 
Alojz Gorčenko je predlagal, da se da prednost ureditvi igrišča v Pečke. 
Primož Babšek je glede igrišča v Pečke vprašal kje bo parkirišče, kje dovozna cesta. Poudaril je da je 
osnovna šola v Makolah. 
Uroš Veilguni je opozoril, da v šoli že dalj časa ne morejo izvajati skoka v daljino, cooperjevega testa, skoka 
v višino,… 
 
Marko Vtič je glede igrišča v Pečke vprašl kakšno bo, kdo ga bo upravljal, kdo vzdrževal. 
Primož Babšek je dejal, da se pripravlja zakonodaja, po kateri bo obvezno umetna masa na športnih igriščih. 
 
Na glasovanje kateri projekt pripraviti za prijavo na Fundacijo za šport 

- Igrišče Makole - 5 glasov ZA 
- Izgradnja igrišče Pečke - 4 glasovi ZA 

 
Pripravi se dokumentacija za Igrišče Makole. 
 
 
Seja zaključena ob 19.40. 
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